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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ČERVEN 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:  Pátek 23. 6. 2023 
 

Místo jednání: Fakulta managementu VŠE, Jindřichův Hradec 
 
Začátek jednání:          16:30 
  
Konec jednání:  18:10 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký, Lucie Predajňová, 

Kamil Vraspír  
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

  

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                      Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu       Matyáš, Dufková 
5) Regionální projekty (RRPR, PP1, PP2A, PP2B)    Matyáš, Dufková 
6) Rozdělení komisí a jmenování členů komisí                                               předsedové komisí 
7) KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník  
8) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Lukáše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání, všechny zadané úkoly byly splněny. 

 

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, ROZPOČET 2023 

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za 1–6/2023. 
O některých položkách rozpočtu se vedla diskuse. 
 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY (RRPR, PP1, PP2A, PP2B) 

Jiří Matyáš podrobně přítomným představil připravený RRPR. Členové RVV nad jednotlivými body RRPR vedli 
širokou diskusi a hovořili o návrzích na jednotlivé semináře pro oddíly, které Region uspořádá na podzim 2023. 

 

Dále se hovořilo o připravených Projektových listech programů PP1, PP2A a PP2B. Z diskuse vyplynul požadavek 
na zpracování nového projektového listu k programu PP2B na uspořádání neligového turnaje dívek v jednotlivých 
krajích regionu. 

 

Po diskusi proběhlo hlasování o schválení RRPR a jednotlivých projektových listů k vypsaným programům . 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  6    ZDRŽEL SE      0        PROTI     0 

 

RVV schválil předložený RRPR a jednotlivé projektové listy. 
 

6) ROZDĚLENÍ A JMENOVÁNÍ ČLENŮ KOMISÍ 

Petra Dufková postupně vyzvala předsedy jednotlivých komisí, aby představili své návrhy na členy svých komisí. 

 

KRR – Lukáš Dolejš – předseda, navržení členové: Jiří Kratochvíl, Jakub Šmíd, Michal Hanzlík, Michal Pazderník 

KRD – Michal Pazderník – předseda, navržení členové: Kamil Vraspír, Filip Novák, Petr Stejskal 

LK – Jiří Tlustý – předseda, navržení členové: Lukáš Malý, Pavel Nesnídal 

KŽF – Tomáš Rosecký – předseda, navržení členové: Martin Hrubec, Barbora Čížková, Denisa Kolářová, Roman 
Komenda 

KMM – Lucie Predajňová – předsedkyně, navržení členové – Matyáš Reichel, Jan Dušek, Radek Kubeš, Jan 
Novotný 

KPS – Kamil Vraspír – předseda, Marion Rachlinger, Miroslav Janošťák 

EKO – Michal Pazderník – předseda, Lukáš Dolejš 

Komise mimo RVV - DK – Jiří Dufek – předseda, Pavel Urbánek, Filip Dvořák 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  6    ZDRŽEL SE      0        PROTI     0 

 

RVV schválil předložené návrhy členů jednotlivých komisí. 
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Náplně jednotlivých komisí bude téma do dalšího jednání RVV. 

 

7) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Florbal Vysočina – Smlouvy podepsány 

Jihočeský florbal – Smlouva doručena – čeká na podpis 

 

8) OSTATNÍ 
a)  Složení realizačního trenérského týmu 

Lukáš Dolejš s ostatními členy RVV diskutovali nad možností složení nového realizačního trenérského 
jihočeského týmu  kluků směrem k ODM. 

 

b)  Branky Měřín 

Petra Dufková pohovořila o nově vzniklém oddíle v Měříně (Velkomeziříčsko) a o poskytnutí branek tomuto 
novému oddílu.  

Přítomní se shodli na tom, že oddílu poskytne RVV velké i malé branky pro potřeby turnajů i tréninků mládeže.  

 

Úkol 06/2023 1: Zajistit stažení malých branek z oddílu Malonty, který nepřihlásil žádné družstvo do soutěžní 
sezony 2023/2024 (tyto branky budou předány do Měřína). 

     Termín: 31. 7. 2023 

               Zodpovídají: Kamil Vraspír 
 
 
 
Jednání ukončeno v 18:10. Další jednání proběhne 30. 8. 2023 v Milevsku. 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Lukáš Dolejš, jmenovaný ověřovatel 


